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el Periòdic d’AndorraPolítica
DIMARTS

13 DE JULIOL DEL 20106

Bartumeu reitera el suport
d’Andorra a la marca Pirineus

TROBADA ENTRE EL CAP DE GOVERN I EL PRESIDENT DEL CONSELL REGIONAL DE MIGDIA-PIRINEUS

b

b

EL PERIÒDIC*
ANDORRA LA VELLA

E
l cap de Govern, Jaume Bar-
tumeu, es va entrevistar
ahir al matí amb el presi-
dent del Consell Regional

de Migdia-Pirineus, Martin Malvy,
per tractar diverses qüestions rela-
cionades amb la col.laboració entre
Andorra i la regió del Sud de França.
Entre aquestes va estar sobre la taula
la imminent iniciativa per promo-
cionar la marca Pirineus, un objectiu
recordat per Malvy davant el qual
Bartumeu va reiterar el suport del
Principat amb vistes a aquest projec-
te a desenvolupar durant l’actual
presidència de la Comunitat de Tre-
ball dels Pirineus (CTP).

De fet, el Govern va informar en
un comunicat de premsa posterior a
la reunió com el representant de
Migdia-Pirineus va ressaltar «el pa-
per destacat que Andorra ha de ju-
gar en el nou consorci de la Comuni-
tat de Treball dels Pirineus» i «el su-
port que en tot moment» ha donat
el Principat a aquesta fita. El mateix
Malvy va afirmar en sortir de la reu-
nió com un dels reptes per poten-
ciar en el seu conjunt aquest àmbit
geogràfic és la millora de comunica-
cions. En aquest sentit, Bartumeu va
reafirmar al president del Consell

Regional «el suport d’Andorra a l’eix
viari E-9, de la mateixa manera que
ho va fer el dijous passat als alcaldes
catalans i integrants de la platafor-
ma catalanofrancesa» de visita al
Principat.

MILLORES DEL TRANSPORT / Bartumeu
va explicar com Andorra se suma a
la demanda de prolongar l’autovia
des de Tarascon fins a Ax Les Termes
per tal de facilitar l’arribada al
Túnel del Puymorens i a Andorra.
En referència a les comunicacions
ferroviàries, el cap de Govern va ma-
nifestar la seva «satisfacció» per
l’aposta del Consell Regional pel
manteniment de la línia de tren en-
tre Foix i l’Ospitalet, «amb la seva re-
novació, convertint l’estació d’An-
dorra-Ospitalet en una porta d’entra-
da pel Principat».

A la reunió de treball també hi
van ser presents, per part d’Andorra,
el ministre d’Afers Exteriors i Rela-
cions Institucionals, Xavier Espot, i
el ministre de Turisme, Comerç i
Indústria, Claudi Benet. Per part
francesa, el vicepresident de la CTP,
Marc Carballido, va acompanyar
Malvy en la seva reunió amb els re-
presentants andorrans.

QÜESTIONS CLIMÀTIQUES / Un dels
exemples de bona col.laboració fran-
coandorrana va ser la del projecte de
l’observatori de l’evolució climàtica
als Pirineus, que farà públics els seus
resultats el pròxim mes d’octubre,
tal com va destacar el Govern. Malvy
va felicitar la participació d’Andorra
en aquest observatori i, en declara-
cions a l’ANA, va valorar positiva-
ment el fet que «hi ha molts bons
científics que han aportat molt» als
estudis de la CTP, que posen en
comú els coneixements que han de
permetre avaluar quines són les evo-
lucions del clima a la regió.

A la trobada anual dels membres
de la CTP, que aquest any tindrà lloc
a Luchon, s’avaluarà també en quin
punt està l’entrada d’Andorra a la
comunitat com a membre de ple
dret, que segons Malvy pot arribar
abans d’un any «si tot va bé». El pre-
sident del Consell Regional de Mig-
dia-Pirineus va recordar també la
importancia que el Principat creï un
organisme mixt entre Govern i co-
muns equiparable a les regions fran-
ceses i les autonomies espanyoles. A
més, la CTP ha d’estudiar el projecte
L’Any dels Pirineus per a l’any vinent i
els possibles problemes per sufra-
gar-ho econòmicament, ja que «les
finances públiques estan malament
arreu», tot i que la CTP espera obte-
nir suport econòmic des d’Europa,
segons Malvy. En acabar la reunió,
Bartumeu i Malvy van visitar el Li-
ceu Comte de Foix de la capital.H
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ORIOL LLAURADÓ

El líder de l’Executiu
confirma a Malvy la
disposició d’impulsar
l’eix viari E-9

La CTP presentarà
a l’octubre les
conclusions de
l’observatori climàtic

Andorra la Vella q Bartumeu es va
reunir a la tarda amb l’ambaixador
francès, Jean-Pierre Berçot, en la
que va representar la primera
trobada protocol.lària entre tots
dos representants (foto). La reunió
precedeix la recepció que
l’ambaixada francesa realitzarà
demà, amb motiu de la festa
nacional del 14 de juliol, un acte
que servirà per presentar en públic
al nou diplomàtic. Berçot ja s’ha
presentat davant del copríncep
Vives, del ministre Xavier Espot i
del Síndic Josep Dallerès, entre
d’altres.

PRESENTACIÓ DEL
NOU AMBAIXADOR
DE FRANÇA

M. S.

33 Els representants del Consell Regional de Migdia-Pirineus, a l’esquerra, amb membres de l’Executiu, ahir.


